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JAPONSKO: V Japonsku se v poslední době poměrně často dostávají na přetřes Covidové
injekce a jejich důsledky. V minulosti již k tomuto tématu proběhlo několik tiskových
konferencí, většinou v režii kritických lékařů.

Právě dnes proběhla další velká tisková konference, která měla za cíl upozornit na bezprecedentní
dopad plošné aplikace genových injekcí.

V rámci konference vypovídali mimo jiné i příbuzní obětí genových injekcí. Zde je výpověď jedné z
pozůstalých, jejíž manžel zemřel právě v důsledku mRNA injekce…

„Tvrdili, že by se vakcína měla používat pro nemocné, a tak jsme se s manželem bláhově domnívali,
že nás toto očkování definitivně zachrání a nechali jsme se očkovat. O dva dny později, když jsem se
v den volna vrátila do domu svých rodičů, zjistila jsem, že zemřel.

Byla jsem nespokojená, protože mnoho našich zákazníků byli lékaři. Doporučili, aby byla pitva
provedena tak jako tak, protože buňky by mohly být později znovu prozkoumány pomocí nejnovější
technologie. Rozhodli jsme se tedy postupovat podle doporučení a požádat patologa, aby provedl
pitvu.

Ale ani po pitvě jsem nebyla spokojená. Patolog mě ujistil, že vakcíny se to 100% netýká, protože
ministr zdůraznil, že na očkování je absolutně nemožné zemřít.

„Potvrdil to někdo?“ zeptala jsem se. Patolog vysvětlil, že nám zbyly jen noční konzultace a
vzpomínka na mého manžela. Náklady na analýzu buněk by byly přemrštěně vysoké, i kdybychom to
probírali s univerzitní klinikou.

Vyhlídka na prohru i v soudním sporu proti vládě se zdála jistá. V té době mi to přišlo otřesné. Nyní,
po smrti mého manžela, přemýšlím o obrovských škodách, které způsobila vakcína proti Covidu, a o
tom, jak země nadále trvá na očkování, aniž by zvážila důsledky. Prostě pokračují.

Zároveň vyvíjejí neutuchající tlak na soukromé firmy. Škody způsobené vakcínou nebudou sdíleny s
veřejností. Vůbec ne. Informace nejsou šířeny ani médii.

Díky nim se škody způsobené novou vakcínou proti Covidu zdají menší nebo je zcela ignorují. To
jsem si myslela už tři roky. Lidé umírají a realita je skryta. Zmizela. V dnešní době jsou lidé, kteří trpí
vedlejšími účinky a poškozením, ale o tom se ani v médiích téměř nepíše. Pokud  vůbec.

Nejvíce mě zlobí způsob, jakým jsou škody způsobené novou vakcínou proti Covidu nahrazovány a
šířeny médii jako škody způsobené Covidem.

Tenhle pocit se zmocňuje i mě a opravdu mě zajímá, co se to s naší zemí děje. Ještě předtím, než
jsem byla očkována, a nyní poté, co jsem, zjišťuji, že informace šířené v Japonsku nejsou jasné.

„Prosím, nechte se očkovat. Potom je to vaše zodpovědnost.“
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Myslím, že je to naprosto nevhodné.

Protože jste podepsali očkovací lístek, nesete odpovědnost sami za sebe. Nechala jsem se očkovat,
protože mi to radila média. Věřila jsem v zemi. Nakonec země říká, že je to vaše odpovědnost,
protože jste podepsali očkovací lístek. Je to vaše zodpovědnost.

Co to vůbec znamená?

Nemůžete se rozhodnout, zda se nechat očkovat nebo ne. Člověk se sám nemůže rozhodnout, že
jeden špatný krok může vést ke smrti.

Co je to za postoj?

Věřím, že můj manžel chtěl nakonec žít. Myslím, že manžel toho opravdu litoval. Země by skutečně
měla převzít odpovědnost. To je vše.“
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Major Japanese Press Conference happening now.
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They were stirring up that the vaccine should be taken for people with diseases, so my
spouse and I stupidly believed that that just getting this vaccine would definitely save us
and we got vaccinated. Two… pic.twitter.com/TYJzG7e8Ya

— aussie17 (@_aussie17) April 17, 2024
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